
Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 20.12.2018  
 
Resultat av drøftingen: 
 
Vi bestemte oss for at vi ikke har mulighet til å få til dette før januar. Vi ønsker å starte med 
planlegging på slutten av januar, og arrangerer i løpet av januar. På denne måten får vi 
inkludert elevrådene.  

Hver representant i ungdomsrådet har ansvar for at elevrådsrepresentantene fra sine skolers 
meninger kommer til oss i rådet, slik at vi får med oss alles meninger. 

Dato for dagen må planlegges med rektorer. 

Rissahallen er kanskje en bedre plass å ha arrangementet? 

Vi kan lage en video der vi intervjuer kjente personer om hva de tenker at inkludering er, feks: 
ordfører, fotballspillere, Idol-Øystein. Vi hører med Erik Jakobsen om han kan hjelpe til med 
redigering av filmen. 

Datoer som vi planlegger i fremtiden må teas opp på rektormøter. Dette for at de skal kunne 
finne ut hva som passer best for alle skolene. Vi kan ikke vedta en dato før rektorer er enige, 
og at dette passer. Siri tar ansvar for kontakt opp imot rektorer. 


